
Z  Á  P  I  S 
z 9. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 6. května 2020 od 18:00 hodin 

 ve velkém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 20 členů zastupitelstva města. 

Omluveni: Miloš Šimek 

Hosté: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ, Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO 

MěÚ 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že je přítomno 20 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 

a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Z důvodu pokračování nouzového stavu se dnešní jednání zastupitelstva koná v prostorách 

velkého sálu KD a za stanovených mimořádných organizačních opatření. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 

že z jednání zastupitelstva města je pořizován zvukový záznam, který bude následně 

zveřejněn na internetových stránkách města.  

K bodu 1 - Zahájení 

Z důvodu trvání nouzového stavu a s ním souvisejících mimořádných opatření předložil 

starosta města návrh vypustit z programu dnešního jednání bod 7 Různé. Případné dotazy či 

připomínky občanů je možné zaslat písemně. Předložil návrh programu dnešního jednání. 

P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Zahájení 

2. Závěrečný účet města za rok 2019 

3. Změna č. 1 rozpočtu města na rok 2020 

4. Zřizovací listiny organizací 

5. Veřejnoprávní smlouvy s obcemi spádových obvodů MŠ 

6. Majetkové převody 
A: Prodej pozemku p. č. 1874/271 v k. ú. Soběslav 

B: Prodej částí pozemků p. č. 177 a 176/1 v k. ú. Vesce 

C: Prodej pozemků p. č. 1688/10 a 1688/11 v k. ú. Soběslav 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. M. Kákona – podal protinávrh - zachovat bod č. 7 Různé v programu jednání. 

Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony: 

Pro: 6 

Bc. Miloš Bučinský; František Dukát; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Ing. Iveta 

Matějů 

Proti: 14 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; 

Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; 

Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Zdržel se: 0  

Návrh nebyl přijat. 

 

Hlasování o původním návrhu programu jednání ZM: 

Pro: 15 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav 

Himpan; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 
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Zbytovská 

Proti: 3 

Ing. Martin Kákona; Ing. Petr Král; Ing. Iveta Matějů 

Zdržel se: 2 

František Dukát; Ing. Jiří Klíma 

Program jednání byl schválen. 

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Bc. Miloš Bučinský, Ludmila 

Zbytovská, Michal Turek. 

Hlasování o složení návrhové komise: 

Pro: 17 

Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; Jaroslav 

Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička 

Proti: 0 

Zdržel se: 3 

Bc. Miloš Bučinský; Michal Turek; Ludmila Zbytovská 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 

zastupitelstva města Mgr. Irenu Molíkovou a Václava Nedvěda. 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Michal Pánek; Michal 

Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 2 

Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 8. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 

svým podpisem. 

Zápis z dnešního jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 

jednání uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 2 – Závěrečný účet města za rok 2019 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Přílohy: 

 Závěrečný účet města Soběslavi za rok 2019 včetně příloh 

 Účetní závěrka města Soběslavi za rok 2019 včetně příloh 

Předložen návrh závěrečného účtu města za rok 2019 zpracovaný v souladu s platnými 

právními předpisy, a to včetně zprávy auditorské kanceláře ECO-Economic&Commercial 

Office, s. r. o., Tábor, o přezkoumání hospodaření, která nezjistila žádné chyby a nedostatky, 

jež by negativně ovlivnily hospodaření města. Výsledkem rozpočtového hospodaření města za 

rok 2019 je schodek ve výši 33.541.885,60 Kč, který je pokryt z úspor finančních prostředků 

z hospodaření minulých let. K 31. 12. 2019 mělo město Soběslav na svých účtech 47.512.189 

Kč. 

Návrh závěrečného účtu města za rok 2019 v předloženém znění byl projednán v radě města  

a ve finančním výboru a zákonným způsobem zveřejněn na úřední desce MěÚ.  

Předložena účetní závěrka města za rok 2019, která byla zpracována v souladu s účetními 

předpisy a podává informaci o finanční situaci města. 
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K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

4. 5. 2020 projednal hospodaření města Soběslavi za rok 2019, závěrečný účet města za rok 

2019 vč. zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření v předloženém 

znění a doporučuje je ZM ke schválení. 

Usnesení 

a) Zastupitelstvo města uděluje souhlas s celoročním hospodařením města Soběslavi za rok 

2019 a schvaluje závěrečný účet města Soběslavi za rok 2019 včetně zprávy nezávislého 

auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města Soběslavi za rok 2019, a to bez výhrad.  

b) Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města Soběslavi za rok 2019. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – Změna č. 1 rozpočtu města na rok 2020 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Přílohy: 

 Změna rozpočtu města na rok 2020 – Rozpočtové opatření ZM č. 1/2020 

 Rekapitulace akcí realizovaných v roce 2020 v rámci Programu regenerace MPZ 

Soběslav 

 Projekty základních škol v roce 2020 

 Rozpočtová opatření RM 1/2020 a RM 2/2020 

Předloženo Rozpočtové opatření č. ZM 1/2020, kterým se zvyšuje celkový objem 

rozpočtových příjmů města na rok 2020 o 4.407.970 Kč a výdajů o 5.841.104 Kč. 

Z rozpočtového opatření č. ZM 1/2020 vzniká schodek ve výši 1.433.134 Kč.  

Součástí předloženého materiálu byla informace o projektech ZŠ Komenského Soběslav  

a ZŠ E. Beneše Soběslav realizovaných v roce 2020 a informace o schválených rozpočtových 

opatřeních RM 1/2020 a RM 2/2020. 

V souvislosti s předloženým návrhem změny rozpočtu města – rozpočtové opatření  

č. ZM 1/2020 předložen soupis akcí realizovaných v roce 2020 v rámci Programu regenerace 

MPZ Soběslav. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

4. 5. 2020 projednal předložený návrh změny rozpočtu města na rok 2020 a doporučuje jej 

ZM ke schválení. FV zároveň doporučuje zvážit ustanovení skupiny pro řešení ekonomických 

dopadů v souvislosti s mimořádnými opatřeními vlády ČR. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

Ing. M. Kákona. 

Usnesení 

a) Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – rozpočtové opatření  

č. ZM 1/2020 – v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 
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Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – Zřizovací listiny organizací 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Návrhy úplného znění Zřizovacích listin příspěvkových organizací Mateřské školy 

Duha Soběslav, Základní školy Soběslav, Komenského a Kulturního domu města 

Soběslavi 

Z důvodu neaktuálnosti některých údajů uvedených ve stávajících zřizovacích listinách 

příspěvkových organizací předloženy výše uvedené návrhy na změnu zřizovacích listin. 

Předložené změny se týkají především vymezení rozsahu doplňkové činnosti a způsobu 

hospodaření se svěřeným majetkem. 

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje nová úplná znění Zřizovacích listin příspěvkových organizací 

města Soběslavi v předloženém znění pro: 

a) Mateřskou školu Duha Soběslav, sídliště Míru 750, 

b) Základní školu Soběslav, Komenského 20, 

c) Kulturní dům města Soběslavi. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 5 – Veřejnoprávní smlouvy s obcemi spádových obvodů MŠ 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k uzavření veřejnoprávních smluv s obcemi spádových mateřských 

škol 

V souvislosti s platnou OZV č. 3/2019, kterou se stanoví školský obvod mateřských škol 

zřizovaných městem Soběslav a která nyní stanovuje pro mateřské školy pouze jeden školský 

obvod, předloženy v souladu s zák. č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, 

vyšším odborném a jiném vzdělávání, návrhy Dohod o vytvoření společného školského 

obvodu mateřských škol s okolními obcemi. 

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Dohod o vytvoření společného školského obvodu 

mateřských škol mezi městem Soběslav a obcemi Borkovice, Dírná, Dráchov, Klenovice, 

Komárov, Mažice, Mezná, Myslkovice, Přehořov, Roudná, Sedlečko u Soběslavě, Skalice, 

Třebějice, Vesce, Vlastiboř, Zálší a Zvěrotice. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 6 – Majetkové převody  

A: Prodej pozemku p. č. 1874/271 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji pozemku společnosti E.ON Distribuce, a. s. 

Předložen návrh prodeje výše uvedeného pozemku o výměře 22 m
2
 za cenu 650 Kč/m

2
 dle 

znaleckého posudku. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p. č. 1874/271 o celkové výměře 22 m
2
  

v k. ú. Soběslav ve vlastnictví města společnosti E.ON Distribuce, a. s., České Budějovice, za 

cenu dle znaleckého posudku, tj. 650 Kč/m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

B: Prodej částí pozemků p. č. 177 a 176/1 v k. ú. Vesce 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji částí pozemků panu Františku Smíškovi, Soběslav 

Předložen návrh prodeje částí výše uvedených pozemků o celkové výměře 465 m
2
 za cenu  

60 Kč/m
2
 dle znaleckého posudku. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej částí pozemků p. č. 177 a p. č. 176/1 o celkové výměře 

465 m
2
, oba v k. ú. Vesce, ve vlastnictví města p. Františku Smíškovi, Soběslav, za cenu dle 

znaleckého posudku, tj. 60 Kč/m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 

Proti: 0 
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Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

C: Prodej pozemků p. č. 1688/10 a 1688/11 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji pozemků Pavlu Dvořákovi, Praha, a Petru Dvořákovi, 

Praha 

Předložen návrh prodeje výše uvedených pozemků o celkové výměře 129 m
2
 za cenu  

550 Kč/m
2
 dle znaleckého posudku. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků p. č. 1688/10 o výměře 59 m
2
 a p. č. 1688/11 

o výměře 70 m
2
, oba v k. ú. Soběslav, p. Pavlu Dvořákovi, Praha, a p. Petru Dvořákovi, 

Praha, které jsou ve vlastnictví města, za cenu dle znaleckého posudku, tj. 550 Kč/m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Martin Kákona; Ing. Jiří Klíma; Ing. Petr Král; Mgr. Alena 

Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav 

Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila 

Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 6. května 2020 v 18.30 hodin. 

 

 

 

 


